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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 30. november 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 55 (L 59) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares.

Spørgsmål nr. 55 (L 59):
’’Hvordan forholder ministeren sig til, at tilgængeligheden af høreapparater
sandsynligvis bliver stærkt reduceret især i tyndt befolkede områder som følge 
af det nye lovforslag?”

Svar:
Eftersom tilskuddet reduceres pga. lavere indkøbspriser, opretholdes de øko-
nomiske præmisser for behandlingsydelserne på de private klinikker. Jeg er 
derfor ikke enig i, at ændringerne behøver føre til reduceret tilgængelighed i de 
tyndt befolkede områder. Jeg kan i den sammenhæng bemærke, at det fra pri-
vat side har været tilkendegivet, at de er i stand til at købe lige så billigt ind 
som Amgros.

Regeringen lægger i øvrigt op til at evaluere den nye model for tilskud til høre-
apparatbehandling 2 år efter den foreslåede ikrafttrædelse af lovforslaget. 
Evalueringen skal bl.a. belyse udviklingen på området med privat tilskud, her-
under i forhold til aktivitet og eventuel egenbetaling.

Med venlig hilsen
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